
ZAPISNIK
                           sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Zemunik Donji 

održane 23. listopada 2014. g. u općinskoj vijećnici Općine Zemunik Donji  
s  početkom u 18,00 sati

NAZOČNI:Predsjednik općinskog vijeća Jure  Fabijan
Općinski vijećnici:  Milivoj Krnčević,  Ivica Dražić, Ivica Miljanić, Josip Marušić, Marjan 
Marušić, Marijana Dujak, Mate Tomičić,Željko Buljat, Ivana Paleka

NENAZOČNI: Božica Baždarić, Rade Graovac

OSTALI NAZOČNI:  Općinski načelnik Ivica Šarić, zamjenik općinskog načelnika Šime 
Vicković 

Predsjednik općinskog vijeća pozdravio je nazočne vijećnike,  otvorio  14.  sjednicu  
Općinskog vijeća, te utvrdio da postoji  kvorum u odnosu na odredbu Statuta. 

Predsjednik daje  zapisnik sa 12. sjednice na raspravu.
Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu Predsjednik daje Zapisnik sa 12. sjednice na 
glasovanje.

Sa 7 glasova ZA i 3 PROTIV  prihvaćen je zapisnik  sa  12.   sjednice općinskog vijeća. 

Predsjednik predlaže dnevni red.
Otvara raspravu.

Predsjednik nakon dizanja ruku  konstatira da je jednoglasno  prihvaćen 

predloženi Dnevni red kako slijedi:

1. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna  Prostornog plana uređenja Općine 
Zemunik Donji

2. Prijedloog Odluke o provođenju postupka javne nabave za obavljanje Usluge 
prikupljanja miješanog komunalnog otpada I prikupljanja biorazgradivog komunalnog 
otpada

3. Prijedlog Odluke o dodjeli stipendija studentima za akademsku godinu 2014/15.
4. Prijedlog Odluke o sufinanciranju prijevoza učenika  od 01. 01. 2015. g. do kraja 

školske godine.
5. Prijedlog Odluke o prihvaćanju revizije Procjene ugroženosti stanovništva, 

materijalnih i kulturnih dobara i okoliša od katastrofa i velikih nesreća za Općinu 
Zemunik Donji.

6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana  zaštite i spašavanja i Plana civilne zaštite 
Općine Zemunik Donji



Ad/1 Prelazi se na prvu točku dnevnog reda

Općinski načelnik  obrazlaže proceduru donošenja Prostornog plana uređenja  uz napomenu 
da je nakon provedene javne raspravei javnog izlaganja udovoljeno uglavnom 
svimprimjedbama upućenih od strane naših mještana te da je  isto i vidljivo ukonačnom 
prijedlogu Prostornog plana. 
Željko Buljat smatra da bi  trebali i vijećnici dobiti konačan prijedlog Plana na CDu
Općinski načelnik se slaže i upućuje vijećnike da se obrate u Ured Općine, te da će isto i 
dobiti. 
Kako više nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja Odluku o donošenju 
Prostornog plana Općine Zemunik Donji na glasovanje, a nakon  glasovanja dizanjem ruku 
objavljuje da je  za 7 glasova ZA i 3 SUZDRŽANA donesena. 

ODLUKA
donošenju Prostornog plana uređenja Općine Zemunik Donji

koja  se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.

Ad/2 Prelazi se na drugu točku dnevnog reda

Načelnik obrazlaže obvezu  potpisivanja  novog Ugovora o obavljanju usluge prikupljanja 
miješanog komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada, te predlaže 
da se provede Postupak dodjele koncesije  javnim natječajem, u skladu sa posebnim
propisima koji reguliraju pitanje dodijela koncesija i Zakonom o komunalnom gospodarstvu

Također  poziva vijećnike da predlože članove  Povjerenstva za provođenje postupka dodijele 
koncesije. 

Klub Vijećnika HDZe predlaže:
1. Ivica Dražić
2. Jure Buljat
3. Ivica Miljanić

U ime kluba vijećnika HSPa Željko Buljat  iznosi da nema prijedloga te predlaže da se točka dnevnog 
reda odgodi za slijedeću sjednicu.
Načelnik odgovara da se ne slaže jer postupak javne nabave dugo traje, a Ugovor o koncesiji  se 
planira primjeniti od 01. 01. 2015. g. 

Predsjednik otvara raspravu.

Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja  prijedlog Odluke o  
provođenju postupka javne nabave tj. Postupak dodjele koncesije za obavljanje usluge 
prikupljanja miješanog komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada 
na glasovanje i nakon dizanja ruku konstatira da je sa 7 glasova ZA i 3 PROTIV donesena



ODLUKA
o provođenju postupka dodjele koncesije za obavljanje usluge prikupljanja miješanog 

komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada.
i menovanju  članova povjerenstva za provedbu postupka:

1. IvicaDražić
2. Jure Buljat
3. IvicaMiljanić

Ad/3 Prelazi se na drugu točku dnevnog reda

Načelnik predlaže Odluku o dodjeli stipendija studentima za akademsku godinu 2014/15 i to 
svim redovnim studentima sa područja Općine Zemunik Donji u iznosima od:

 320,00 kuna za studente koji studiraju na području Zadarske županije i 
 400,00 kuna za studente koji studiraju na području ostalih županija u Republici 

Hrvatskoj. 

Predsjednik otvara raspravu.

Željko Buljat predlaže povećanje iznosa za studente i to:
– 500,00 kunazastudentekojistudirajunapodručjuZadarskežupanijei
– 700,00 kunazastudentekojistudiraju van Zadarskežupanije

Načelnik komentira prijedlog Željka Buljata i slaže se s njim, međutim s obzirom na ukupan 
prihod Općine i stanje Proračuna  to u ovom trenutku nije moguće. Postoji niz proračunskih 
pozicijafinanciranja javnih pomoći i donacija koje moramo planirati i izvršiti u Općinskom  
proračunu te treba voditi računa o tome da svi budu obuhvaćeni a sredstva  racionalno 
raspoređena.

Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja prijedlog Željka Buljata na 
glasovanje, te nakon dizanja ruku utvrđuje da prijedlog za 3 glasa ZA i 7 PROTIV nije 
prošao, 

Predsjednik daje prijedlog načelnika na glasovanje, te nakon dizanja ruku konstatira da je 
jednoglasno donesena odluka 

ODLUKA
 o dodjeli stipendija studentima sa područja općine Zemunik Donji

 za akademsku godinu 2014/15 i to:
 Za studentekoji studiraju na području Zadarske županije 320,00 kuna i
 studente koji studiraju van Zadarske županije 400,00 kuna. 

koja  se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.

Ad/4 Prelazi se na treću točku dnevnog reda 

Načelnik iznosi da je donio Odluku o sufinanciranju prijevoza učenika srednjih škola do kraja 
godine u visini 15%  od cijene koštanja karte da se ne dogodii da učenici ostanu bez pokaza 
na početku školske godine.



Predsjednik otvara raspravu.

Kako drugih prijedloga nije bilo prijedlog načelnika se stavlja na glasovanje, a nakon  
glasovanja dizanjem ruku objavljuje da je  jednoglasno  donesena 

ODLUKA
 o sufinanciranju prijevoza učenika srednjih škola od 01. 01. 2015. g.  do kraja 

školske godine u visini 15%  od cijene koštanja mjesečne karte

Ad/5 Prelazi se na četvrtu točku dnevnog reda

Načelnik predlaže  Odluku o prihvaćanju revizije Procjene ugroženosti stanovništva, 
materijalnih i kulturnih dobara i okoliša od katastrofa i velikih nesreća za Općinu Zemunik 
Donji.
Predsjednik daje riječ donačelniku Šimi Vickoviću, koji je po službenoj dužnosti zapovijednik 
stožera. 

Šime Vicković obrazlaže da smo bili dužni izraditi reviziju Procjene ugroženosti iz razloga 
što je došlo do zakonskih izmjena.

Predsjednik otvara raspravu.

Kako drugih prijedloga nije bilo predsjednik stavlja prijedlog Načelnika na glasovanje, a 
nakon  glasovanja dizanjem ruku objavljuje da je jednoglasno  donesena

O D L U K A
o prihvaćanju revizije Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih 

dobara i okoliša od katastrofa i velikih nesreća za Općinu Zemunik Donji.

Ad/6 Prelazi se na petu  točku dnevnog reda

Načelnik predlaže  Odluku o prihvaćanju Plana  zaštite i spašavanja i Plana civilne zaštite 
Općine Zemunik Donji.
Predsjednik daje riječ donačelniku Šimi Vickoviću.

Šime Vicković obrazlaže da smo zakonski dužni izraditi Plan  zaštite i spašavanja i Plan 
civilne zaštite Općine Zemunik Donji.

Predsjednik otvara raspravu.

Kako drugih prijedloga nije bilo predsjednik stavlja prijedlog Načelnika na glasovanje, a 
nakon  glasovanja dizanjem ruku objavljuje da je jednoglasno  donesena



O D L U K A
o prihvaćanju Plana  zaštite i spašavanja i Plana civilne zaštite Općine Zemunik Donji

AKTUALNI SAT

Načelnik podnosi izvješće o radu koje (u pisanom obliku) čini sastavni dio ovog zapisnika 

Željka Buljata zanima što je s radom Geodeta koji provode  katastarsku izmjeru na području 
Općine. 

Načelnik odgovara da  su geodetski radovi ugovoreni na rok od dvije godine, a da geodeti 
obavljaju izmjeru na terenu sukladno svom planu. 

Mate Tomičić predlaže izgradnju manjeg športskog terena u Mostaru sa boćalištem.

Načelnik odgovara da se slaže ukoliko nađu adekvatan teren. 

Mate Tomičić također poziva da se sanira županijska cesta u predjelu Mostara, jer oštećenja 
ometaju normalno prometovanje vozila. 

Načelnik odgovara da je o tome već više puta upozoravao Nadležne i da će u skoro vrijeme 
cesta biti sanirana 

Marijana Dujak predlaže da se postavi autobusna nadstrešnica  i oznaka za stajalište 
autobusa u predjelu Župana u Zemuniku Gornjem zbog školske djece koja čekaju autobus.

Načelnik odgovara da će naravno razmotriti  mogućnost postavljanja tj. utvrditi vlasništvo 
parcele i poštivanje uvjeta od strane Uprave za ceste. 

Sjednica je zaključena u 19:30 sati

ZAPISNIK VODILA                                              PREDSJEDNIK  OPĆINSKOG  VIJEĆA 
Snježana Ćurković                                                              OPĆINE   ZEMUNIK DONJI

                                                            Jure Fabijan dipl. oec. v.r.


